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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена рассмотрению особенностей политической социализации молодежи в России и Германии, главным образом, в процессе влияния средств массовой информации. Сопутствующими факторами исследования стали: процессы медиаобразования в вышеуказанных странах, а также анализ статистики электоральной активности молодых людей. В ходе работы поставлены следующие задачи:  •	 Рассмотреть СМИ и СМК как элемент функционирования современного общества;  •	 Определить особенности политической социализации молодежи РФ и ФРГ; •	 Выявить проблемы и перспективы воздействия медиа на политическую социализацию; •	 Провести сравнительный анализ государственных проектов в сфере политической социализации молодежи в России и Германии.  Теоретическую и практическую базы работы составляют работы российских и иностранных исследователей, официальные отчеты министерств, опросы и другая научная литература, которые были важными для написания дипломной работы. В ходе работы были использованы общенаучные методы, такие как анализ, сравнение и описание. В результате были выявлены особенности влияния средств массовой информации на политические взгляды молодежи в РФ и ФРГ.
        

        
          This work is devoted to the consideration of the peculiarities of the political socialization of youth in Russia and Germany, mainly in the process of the influence of the media. The research also takes into consideration following aspects of this topic: factors of the study are: the processes of mass media education in the above-mentioned countries, as well as the analysis of statistics on the electoral engagement of young people.  In the course of the work, the following tasks were set: •	 Consider the mass media and mass media communication as an element of functioning modern society; •	 Determine the features of the political socialization of youth in the Russian Federation and Germany; •	 Identify the problems and prospects of the impact of media on political socialization; •	 Conduct a comparative analysis of governmental projects in the sphere of political socialization of youth in Russia and Germany. The theoretical and practical bases of the work are the works of Russian and foreign researchers, official reports of ministries, polls and other scientific literature, which were important for writing the thesis. In the course of the work, general scientific methods were used, such as analysis, comparison and description. As a result, the features of the influence of the media on the political views of young people in the Russian Federation and the Federal Republic of Germany were identified.
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